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OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 23 september 
2013 

Er zijn geen opmerkingen bij het verslag. 

 

2. Meerjarenplan 2014-2019 – Aspect beleidsdoelstellingen 

Voorzitter A. Gryffroy wijst erop dat men tijdens deze centrale 
commissie inhoudelijke vragen kan stellen over het meerjarenplan en 
de beleidsdoelstellingen. Het is niet de bedoeling om een debat te 
voeren. De voorzitter stipt aan dat het meerjarenplan en het budget in 
beginsel vanaf 25 oktober digitaal beschikbaar zijn voor de raadsleden 
en vanaf 30 oktober op papier. 

- inleiding door gedeputeerde Alexander Vercamer 

Gedeputeerde A. Vercamer stelt dat het de afspraak was met de 
centrale commissie om de strategische nota vooraf door te nemen in 
deze commissie, er toelichting bij te geven en in te gaan op 
vraagstellingen. Basis voor het debat rond het budget 2014 en de 
cijfermatige vertaling van het meerjarenplan 2014-2019 is een tweede 
centrale commissie op 14 november, voorafgaand aan de 
budgetbesprekingen. Vervelend is dat de drie gewone commissies 
eerder doorgaan, maar daar kunnen detailvragen aan bod komen. Op 
14/11 staan dan het meerjarenplan en het financieel evenwicht 
centraal. 

De Vlaamse overheid wil ingrijpen in het provinciefonds. Door de 
verevening en de bijkomende ingreep daalt het provinciefonds naar 7,6 
mln. EUR. Dit werd ondertussen verwerkt in het budget 2014 
aangezien er een quasi-zekerheid is dat het zo doorgaat. Voor de 
volgende jaren van het meerjarenplan is de mogelijke ingreep van 
ongeveer 28 mln. in het provinciefonds nog niet verwerkt omdat het 
programmadecreet nog moet goedgekeurd worden door het Vlaams 
Parlement. 

De Vlaamse Interne Staatshervorming schept een nieuw bestuurlijk 
kader, wat leidt tot een verscherpt takenpakket voor de provincies. 
Onze missie, visie en waarden vormen de basis voor onze provinciale 
beleidsdoelstellingen, activiteiten en interacties. We geven richting aan 
dat beleid door 3 merkpijlers en 10 prioritaire beleidsdoelstellingen. 
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Voor deze centrale commissie zijn concreet een inleidende tekst, een 
strategische nota en een financiële nota beschikbaar. Die laatste bestaat uit 2 
luiken: het financieel doelstellingenplan en de staat van het financieel 
evenwicht. Alles heeft betrekking op de periode 2014-2019. De documenten 
zijn 2 keer voorgelegd aan de deputatie, een eerste keer op donderdag 26 
september na de bespreking in het MAT van 19 september. Die nota is 
hernomen na de ingreep in het provinciefonds en nog eens behandeld in de 
deputatie van donderdag 10 oktober.  

Het zijn de teksten van de deputatiezitting van 10 oktober die het voorwerp zijn 
van bespreking in deze centrale commissie. 

- strategische nota: toelichting door mevrouw Hilde Moerenhout 

In de BBC is het de bedoeling planmatig beleid en strategisch management toe 
te passen. Volgens de richtlijnen zijn er 3 vragen die in de planningsfase 
moeten beantwoord worden: Wat willen we bereiken? Wat gaan we daarvoor 
doen? Wat zijn de financiële gevolgen? 
De antwoorden op deze vragen krijgen allemaal een plaats in de 
beleidsrapporten. De prioritaire beleidsdoelstellingen zijn een keuze uit alle 
beleidsdoelstellingen, waarbij men de beleidsaccenten wenst weer te geven. 
Het is immers het doel van de BBC om te sturen op hoofdlijnen. 
Een overzicht van alle beleidsdoelstellingen en actieplannen komt beschikbaar 
op het intranet na de deputatie van 24 oktober.  
Het planmatig beleid of het beantwoorden van de 3 vragen is gebeurd op basis 
van een omgevingsanalyse. Er zijn diverse bronnen aangewend. De 
strategische elementen uit deze bronnen zijn gebruikt als basismateriaal en 
omgezet in beleidsdoelstellingen per directie en bij voorkeur geformuleerd over 
de diensten heen om het aantal beheersbaar te houden. Uiteindelijk heeft dit, 
na verschillende stappen, geleid tot het voorliggende document met drie 
merkpijlers en 10 prioritaire beleidsdoelstellingen. 
 
- financiële nota 

- staat financieel evenwicht 

 

Raadslid R. Franck wil weten of het bestuur van de invoering van de BBC 
gebruik heeft gemaakt om vernieuwend te werken. Heeft men gewoon het 
oude beleid vertaald naar de BBC of daadwerkelijk vernieuwd? 

Hilde Moerenhout licht toe dat het provinciebestuur al BBC-piloot was in 2013 
en dus al vroeger planmatig is beginnen werken. Er zijn ook wel degelijk 
nieuwe elementen toegevoegd aan het meerjarenplan 2014-19. 

Gedeputeerde A. Vercamer vult aan dat het bestuur zeker niet de omgekeerde 
weg heeft gevolgd, maar daarentegen tijd heeft uitgetrokken om de tien 
prioritaire beleidsdoelstellingen, de bijhorende actieplannen en acties te 
selecteren. Hij vraagt zich tevens af hoe de gemeenten dit gaan aanpakken, 
waar men bovendien soms met zware softwareproblemen worstelt. 

Raadslid R. Franck wenst te weten of er een ervaringsuitwisseling is geweest 
met de andere provincies en of men van elkaar geleerd heeft. 

Gedeputeerde A. Vercamer antwoordt dat er inderdaad overleg is tussen de 
Vlaamse provincies. Zo zijn er onder meer contactgroepen van ambtenaren. 
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Stefaan Desmet vult aan dat er in het kader van de VVP bijvoorbeeld overleg is 
tussen de financieel beheerders of de kwaliteitscoördinatoren van de diverse 
provincies. Hij wijst er eveneens op dat de provincie West-Vlaanderen reeds in 
2012 met de BBC gestart is, zodat onze provincie ook van hen heeft kunnen 
leren. 

Raadslid R. Franck stelt dat de kostprijs van bepaalde zaken, bijvoorbeeld voor 
de investeringen voor het nieuw Provinciehuis, moeilijk in te schatten is. 

Gedeputeerde A. Vercamer merkt op dat het volledige meerjarenplan en 
budget nu voor de deputatie komt en dat alle informatie daarna ter beschikking 
wordt gesteld van de raadsleden. 

Raadslid H. De Vis wil weten waarom het inrichten van onderwijs niet bij de 
tien prioritaire beleidsdoelstellingen is ondergebracht. 

Gedeputeerde P. Hertog antwoordt dat er eerst meer prioritaire 
beleidsdoelstellingen waren voorzien, maar dat men uiteindelijk geopteerd 
heeft om hierbij vooral in te zetten op nieuw beleid. 

Gedeputeerde A. Vercamer wijst erop dat het inrichten van onderwijs tot de 
reguliere opdrachten behoort en dat het overige beleid even belangrijk is als de 
prioritaire beleidsdoelstellingen. 

Raadslid J. Vandenbroucke vraagt of de inhoudelijke toelichting bij de 
prioritaire beleidsdoelstellingen beperkt blijft tot de huidige tekst. 

Gedeputeerde A. Vercamer antwoordt dat de volledige dossiers na de 
deputatie van donderdag 24 oktober beschikbaar zijn voor de raadsleden. Het 
budget vermeldt eveneens de acties van de prioritaire doelstellingen en de 
toelichtingen bevatten verscheidene bijkomende schema's en overzichtslijsten. 

Raadslid R. Franck wil weten in welke departementen de besparingen 2014 ten 
gevolge van het verminderde provinciefonds zijn verrekend. 

Gedeputeerde A. Vercamer antwoordt dat we deze ingreep voor 2014 hebben 
kunnen oplossen door de beschikbare reserves. 

Raadslid E. Dooms vindt dat het aanpakken van de klimaatverandering geen 
aparte beleidsdoelstelling hoeft te zijn, maar deel moet uitmaken van het hele 
beleid. 

Gedeputeerde A. Vercamer antwoordt dat het een prioritaire beleidsdoelstelling 
betreft, die men echter op verschillende terreinen terugvindt. 

Raadslid H. De Vis wenst te weten hoeveel regionale landschappen er zijn in 
Oost-Vlaanderen. 

Gedeputeerde J. Dauwe antwoordt dat er 3 regionale landschappen en 3 
bosgroepen zijn die het grootste deel van de provincie bestrijken. 
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3. Varia 

Geen variapunten. 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 18.45 uur.

Gent, 24 oktober 2013

Stefaan Desmet  Stefaan Van Gucht  Andries Gryffroy 
Verslaggever   Secretaris   Voorzitter 
 
       


